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Svar på Finansudvalgets spørgsmål nr. 57 (B 30 - § 7) af 18. 
december 2013 

Spørgsmål
”Mener ministeren, at der er gode erfaringer i forbindelse med incitamentspro-
grammer, da kapitalfonden CVC købte ca. 20 pct. af aktierne i Post Danmark?”

Svar
Det er Finansministeriets forståelse fra drøftelser med bl.a. den tidligere formand 
for bestyrelsen i Post Danmark, at de aktiebaserede incitamentsprogrammer, som 
blev indført for ledelsen henholdsvis øvrige medarbejdere i Post Danmark i peri-
oden 2005-2009, bidrog til at samordne medarbejdernes og aktionærernes interes-
ser og medvirkede til en større interesse for selskabets udvikling blandt medarbej-
derne generelt. 

Med venlig hilsen

Bjarne Corydon
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